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Zápis ze schůze OV Západočeské oblasti ČJF 
ze dne 7.10.2014 

 
 
Místo:   Plzeň 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Denková Dana, Jindra Jaroslav, Pecka Martin, Pittner Antonín,  

Voldřich Jaroslav 
Sekretář:  Paleček Jan 
Omluven:    
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV ZČO dne 14.9.2014 
2. Přehled hospodaření oblasti 
3. Informace z jednání VV ČJF a Rady ČJF 
4. Styl šampionát 2014 finále 
5. Školení stylových rozhodčích 
6. Školení stavitelů v Martinicích 
7. Kontrola oblastních příspěvků 
8. Kontrola techn. stavu oblastních fotobuněk 
9. STP OM 2015 
10. Galavečer 2014 
11. ZČJT a ZČDCH 2015, vyhodnocení ročníku 2014 
12. Soustředění TM skoky, drezura 2014/2015, vyhodnocení 2013/2014 
13. Schůzka s pořadateli závodů 
14. Volební konference oblasti 
15. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Zkontrolován zápis z minulé schůze se závěrem:  

- trvá: projednání návrhu případných nominačních kritérií soutěží družstev pro následná MČR.  
Bude řešeno až po zveřejnění STP MČR 2015. 

- trvá: OV bude řešit jednotnou propagaci naší oblasti na MČR.  
Bude řešeno až po uzavření financí oblasti 2014. 

- ostatní body splněny 
- předseda ZČO ČJF Antonín Pittner informoval členy OV o jednání Rady ČJF. Mimo jiné bylo členy OV 

konstatováno, že Rada nedostála svému schválenému programu jednání a de facto řádně neprojednala 
záležitost ohledně případného zvýšení členských příspěvků v souladu s aktuálně platnou legislativou při 
poskytování dotačních příspěvků pro NNO z prostředků MŠMT. Podle tvrzení předsedy oblasti bylo 
jednání nemožné a bylo víceméně zablokováno některými členy Rady. Stanovisko Západočeské oblasti 
nebylo na tomto jednání Rady předneseno. OV potvrdil svoje stanovisko z minulé schůze, kdy žádal 
předsedu o hlasování ve smyslu zavedení zvýšených členských příspěvků. 

 
Bod 2.: Byla vzata na vědomí informace o stavu financí do konce srpna 2014 a o čerpání rozpočtu ke konci září 
2014. 
 
Bod 3.: Informace jsou uvedeny v rámci bodu 15.: Různé 
 
Bod 4.: Na finále Stylšampionátu dětí a juniorů 2014 se přihlásily a byly OV schváleny Kristýna Hofmeisterová a 
Klára Kocumová. 
             
Bod 5.: Na školení stylových rozhodčích s následnými zkouškami ke konce roku 2014 se přihlásily Ing. Eva 
Mentlíková a Jana Mentlíková. 
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Bod 6.: Dne 13.9.2014 v Martinicích se uskutečnil refreshing stavitelů parkurů pod vedením Z. 
Krpely. Z naší oblasti se zúčastnili: V. Hladík, R. Hladík, M. Kodadová, J. Luža, J. Mentlíková a 
J. Rédl st. 
 
Bod 7.: Byla provedena kontrola plateb oblastních příspěvků. Většina plánovaných příspěvků již 

byla vyplacena, zbývají vyplatit příspěvky na OM pony, na finále ZČDCH, pro účastnice AM světa (podmíněno 
konáním AM a účastí) a proplacení faktury za vydané poukázky pro děti. Dále bylo rozhodnuto o poskytnutí 
příspěvku 3.000,- Kč Tereze Čechurové za 1. místo na MČR v drezuře mladších juniorů a 1.500,- Kč účastnicím 
finále Stylšampionátu – viz bod 4. 
 
Bod 8.: Ke konci roku bude provedena odborná revize technického stavu obou oblastních fotobuněk - slíbila zajistit 
Mgr. Věra Jáchimová. Na základě odborného posudku pak bude rozhodnuto o financování případných oprav. 
Informaci o potřebné opravě zajistí A.Pittner. 
 
Bod 9.: STP pro OM naší oblasti na rok 2015 zůstávají stejné jako pro letošní rok. Rekapitulace: 

děti :  skákání - Z + ZL (soutěže na styl) drezura - Z (úloha DU) 
junioři:  skákání - ZL + L* (soutěže na styl) drezura - L (úloha DJ) 
ml. jezdci: skákání - L* + L**   drezura - S (úloha JU) 
senioři:  skákání - S* + S**   drezura - S (úloha JD) 
pony:  skákání - handicap LP 

 
Bod 10.: Pro veškeré informace týkající se galavečera naší oblasti, který se bude konat v sobotu 22. listopadu 2014, 
sledujte webové stránky oblasti. Na všechny subjekty bude poštou zaslán propagační leták. Byl projednán a 
odhlasován seznam vyhodnocených sportovců oblasti, nejlepšího sportovce drezura-děti zjistí J. Voldřich do 
17.10.2014. Dlaší propagaci a chod Galavečera realizuje M.Pecka, J. Voldřich a zástupce hlavního partnera 
Galavečera. 
 
Bod 11.: OV provedl zhodnocení celého ročníku ZČJT. Z tohoto hodnocení vyplynula i potřeba určitých úprav a 
změn v pravidlech pro další ročník 2015 – bude upřesněno na schůzce s pořadateli. Zhodnocení letošního ročníku 
ZČDCH bude provedeno až po finále, případná podoba dalšího ročníku 2015 bude též řešena na schůzce 
s pořadateli. 
 
Bod 12.: OV hodnotí pořádání soustředění pro talentovanou mládež z řad dětí a juniorů jako přínosné pro sportovní 
růst mládeže a bude tuto činnost podporovat i pro sezonu 2014/2015. Ze 6 účastníků skokového soustředění 
TM  2013/2014 se 4 zúčastnili na OM a 3 na MČR a ze 3 účastníků drezurního soustředění TM 
2013/2014 se všichni 3 zúčastnili na OM a 1 na MČR. 
Skoková soustředění se budou konat opět v Krutěnicích, oblast zaplatí pro max. 6 vybraných účastníků ustájení a 
pronájem haly. První soustředění se uskuteční 29.-30.11.2014, které bude otevřené pro více účastníků, z nichž pak 
bude vybráno zmíněných 6, kteří budou pokračovat v dalších termínech. Soustředění povede J. Jindra. OV žádá, 
aby s ohledem na konečné financování soustředění byl z každého termínu proveden zápis s konkrétním seznamem 
účastníků.  
Drezurní soustředění by se týkalo 3 účastníků, konkrétní jména, místo konání, vedoucího a počet termínů upřesní J. 
Voldřich. 
 
Bod 13.: V pátek 14. listopadu 2014 od 17.00 hod. se ve Škodalandu v Plzni na Borech uskuteční schůzka 
s pořadateli závodů pro finalizaci sportovního kalendáře na rok 2015. Na webu oblasti bude umístěn formulář pro 
nahlášení žádostí o závody v roce 2015. Vyplněný formulář je nutno zaslat sekretáři oblasti J. Palečekovi 
nejpozději do 10.11.2014. V rámci schůzky budou též projednány ZČJT a ZČDCH pro rok 2015. Po schůzce 
s pořadateli upřesní OV rozdělení finančních příspěvků pro pořadatele OM, ZČJT a dalších sportovních podniků 
oblasti. Nově bude zavedeno pravidlo, že OV poskytne dotace do soutěží pořadatele pouze v případě, že se v dané 
soutěži účastní 5 a více účastníků mistrovské soutěže. 
 
Bod 14.: V sobotu 13. prosince 2014 od 9.30 hod. se ve Škodalandu v Plzni na Borech uskuteční VVOOLL EEBBNNÍÍ   
KK OONNFFEERREENNCCEE  OOBBLL AASSTTII . Všechny subjekty obdrží písemnou pozvánku s programem konference. Na webu 
oblasti bude od 1.11.2014 vytvořen prostor pro informace o konferenci a prostor pro možné představení se 
kandidátů. Každý kandidát bude mít tedy možnost (nikoliv nutnost) se představit na stránce max. velikosti A4, a to 
ve Wordu nebo v PDF formátu, kterou bude adresovat na správce webu J. Voldřicha. Žádáme proto všechny 
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subjekty, aby již nyní věnovaly pozornost výběru kandidátů jak na předsedu oblasti, tak na členy 
oblastního výboru, aby mohla být včas sestavena kandidátka a připraveny volební lístky. Sekretář 
oblasti zašle členům OV do 14.10. návrh programu konference dle obvyklého schématu ke 
schválení – zajistí J. Paleček 
 

Bod 15.: Různé: 
- Iva Rédlová byla zařazena do seznamu komisařů pro ZZVJ 
- na ČJF bylo zasláno vyúčtování dotace na TM. Proti přijaté dotaci 25.555,- Kč byla použita faktura za 

skokové soustředění TM s J. Jindrou. Dokončení vyúčtování za uplynulé 2 cykly TM provede Ing. Paleček a 
J.Jindra do 31.10.2014. 

- do konce října 2014 bude připraven rozpočet oblasti na rok 2015 
- OV doporučil pro doplnění kontrolní a revizní komise ČJF Mgr. Ing. Janu Krupičkovou. Jmenovaná s tím 

souhlasí. 
- byl vzat na vědomí kalendář MČR a MZ pro rok 2015 
- 6. května 2015 se bude konat konference ČJF, místo bude ještě upřesněno 
- na webu ČJF vznikla nová sekce – monitoring dotací (http://www.cjf.cz/dokumenty-dotace-monitoring.aspx) 
- k rukám předsedy oblasti A. Pittnera byl adresován dopis jezdce p. Vítka, který se týkal rozhodování jeho 

absolvování vodního příkopu na závodech v Martinicích. Dopis byl vzat na vědomí. 
- OV dosud neobdržel žádnou odpověď na e-mail, který byl poslán JUDr. Tomanovi jako připomínka k návrhu 

nových Stanov ČJF 
 
Příští schůze: V pátek 14. listopadu 2014 od 16.00 hod. ve Škodalandu v Plzni. 
 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


